
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/23-01/05 

URBROJ: 2198-33-02/01-23-3 

Kolan, 09. lipnja 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
 S 23. (dvadesettreće) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 09. lipnja 2023. 

godine u velikoj dvorani Općinske zgrade s početkom u 08:16 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

o Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

o Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća  

o Mario Baričević  
o Ivan Čemeljić  

o Šime Šupraha 

o Josip Zubović  

 

Ostali prisutni: 

o Šime Gligora – Načelnik 

o Ana-Marija Gligora – Pročelnica JUO 

o Anita Meštrović – Zapisničar 

o Marin Oštarić – Voditelj odsjeka za proračun, financije, javnu nabavu i projekte 

 

Nisu prisutni: 

o Marin Pernjak (nije se opravdao) 

 

 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući)  pozdravlja prisutne 

vijećnike i sve nazočne, te otvara 23. sjednicu u 08:16 h. Utvrđuje da je prisutno 6 vijećnika i da postoji 

kvorum za održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika 22. sjednice Općinskog vijeća.  

 

Predsjedavajući daje zapisnik na verifikaciju:  

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime 

Šupraha, Josip Zubović)  

 

Zapisnik s 22. sjednice jednoglasno je usvojen. 

  



Predsjedavajući čita dnevni red. 

 

1. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna u 2022. godini 

1.1. Izvješće o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan 

u 2022. godini 

1.2. Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Kolan u 2022. godini 

2. Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika Općine Kolan za razdoblje od 

01.07.2022. – 31.12.2022. 

3. I. izmjene i dopune proračuna Općine Kolan za 2023. godinu 

2.1. I. izmjene i dopune programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan 

u 2023. godini 

2.2. I. izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Kolan u 2023. godini 

4. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju ravnatelja Općinske knjižnice Općine 

Kolan Šime Šugar Ivanov 

5. Zaključak o statusu ravnatelja/v.d. ravnatelja Općinske knjižnice Općine Kolan Šime Šugar 

Ivanov 

6. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o parkiralištima na području Općine Kolan 

7.  

8. Izvješće o radu Knjižnice Šime Šugar Ivanov za 2022. godinu 

9. Izvješće o radu JVP Pag za 2022. godinu 

10. Izvješće o radu ČIOK-a za 2022. godinu 

11. Izvješće o radu TZ Kolan za 2022. godinu 

12. Izvješće o radu KD Pag za 2022. godinu 

13. Odluka o poništenju Javnog poziva za imenovanje članova Savjeta mladih Općine Kolan 

14. Nerazvrstane ceste – izvještaj/donošenje Zaključka 

15. Odluka o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o pripremi, realizaciji i provedbi projekta 

„Razvoj sustava vodoopskrbe i odvodnje aglomeracije Mandre" 

16. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Općine Kolan 

17. Zajednička Odluka o izradi Urbanističkog plana Proizvodno-poslovne zone Kolan (u daljnjem 

tekstu UPU 15), Urbanističkog plana Proizvodno-poslovne zone Križine (u daljnjem tekstu 

UPU 17) i s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

18. Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „Proširenje i izgradnja groblja II 

faza“ 

19. Razno 

 

Načelnik navodi kako će direktor Komunalnog društva Kolan, Nenad Peranić doći osobno i iznijeti 

izvještaj te moli da se točka Izvještaj o radu Komunalnog društva Kolan uvrsti pod točku 7. dnevnog 

reda. 

 

7. Izvješće o radu KD Kolan za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat i daje riječ vijećnicima. 

Mario Baričević postavlja pitanje o prolasku kamiona kroz naselje, naglašava kako bi Općinsko vijeće 

trebalo donijeti odluku kojom će se to zabraniti, na što dobiva odgovor od Načelnika kako su predani 

zahtjevi za izdavanje suglasnosti te će se po dolasku istih donijeti odluka. Mario Baričević navodi kako 

je praksa po pitanju drugih tema drugačija, s obzirom da neke suglasnosti nisu stigle a odluke su već 



donesene. Načelnik odgovara kako će se čim dođe suglasnost od MUP-a donijeti odluka, na što Mario 

Baričević navodi kako je očito nekome u interesu da se odluka ne donese, ali Načelnik navodi kako će 

se oduka donijeti čim prije, tj. čim stigne suglasnost. Predsjedavajući navodi kako se slaže s zabranom 

prolaska kamiona kroz naselje te da će se odluka sigurno donijeti. 

Šime Šupraha postavlja pitanje o poljskim putevima, na što Načelnik odgovora kako se jedan dio 

poljskih puteva napravio, dok drugi nije zbog vremenskih uvjeta te da će se kroz ljeto napraviti sve što 

je planirano. 

Predsjedavajući postavlja pitanje projekta za vrtić, Načelnik odgovara da su prikupljena sva mišljenja, 

te se čeka izdavanje građevinske dozvole, te će se nakon toga izraditi troškovnici i krenuti s javnom 

nabavom. Navodi kako su uz projekt vrtića još i projekt dječjeg igrališta uz vrtić za koji čeka odluka te 

bi kroz mjesec dana trebalo sve biti spremno.  

Mario Baričević postavlja pitanje vezano uz plaže, navodi kako su nekontrolirano izvođači pobacili 

pijesak po plažama, na što Načelnik kazuje kako su izvođači dobili popis te će biti riješeno u narednom 

tjednu.  

Mario Baričević postavlja pitanje kada će biti isplata udrugama po natječaju za sufinanciranje rada istih, 

Načelnik odgovara kako je odluka donesena te će se u narednom tjednu krenuti s isplatama. Mario 

Baričević kazuje kako bi ako je moguće želio da mu se dostavi financijsko izvješće od udruga, na što je 

Načelnik odgovorio kako se može dobiti uvid ako se zatraži s obzirom da se radi o proračunskim 

novcima. Mario Baričević je zatražio da se u tom slučaju dostave financijska izvješća udruga.  

Mario Baričević postavlja pitanje u vezi zakrpa na cestama. Načelnik navodi kako ima 68 zakrpa da će 

se postepeno riješiti sve. Navodi kako izvođači iskopa ili prekopa moraju od općine dobiti suglasnost za 

tu radnju te vratiti u početno stanje raskopani dio, nadalje navodi kako su se dijelile i kazne za 

nepoštivanje suglasnosti. 

Mario Baričević navodi kako je Ulica kneza Domagoja u Mandrama opet zatvorena i što će se poduzeti 

po tom pitanju, Načelnik kazuje kako je razgovarao s vlasnicima parcela u ulici te kako se oni slažu da 

bude otvorena ulica za promet, a s obnovom je upisan put u vlasništvo Općine Kolan. Navodi kako je u 

cilju maknuti promet sa šetnice na tu ulicu. 

 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat u 8:39 h. 

 

 

Ad.1. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna u 2022. godini,  

Izvješće o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 

2022. godini,  

Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan 

u 2022. godini 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji ukratko obrazlaže 

izvještaj. 

 

Kako nema daljnje rasprave, predsjedavajući daje na glasovanje Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna 

zajedno s Programima gradnje i održavanja: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

SUZDRŽAN: 2 vijećnika (Josip Zubović, Šime Šupraha) 

 

Prva točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 2. Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika  

Općine Kolan za razdoblje od 01.07.2022. – 31.12.2022. 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji se prvo zahvaljuje 

Predsjedniku Općinskog vijeća i ostalim vijećnicima na suradnji, te nadalje navodi kako je u izvještaju 

opisan svakodnevni rad kroz drugu polovicu 2022. godine. Navodi kako se poslovanje Općine može 

vidjeti na stranici iTransparentnost te službenoj stranici Općine Kolan. Na kraju se zahvaljuje i 

djelatnicima Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kolan s kojima svakodnevno surađuje. 

 



Kako nema daljnje rasprave, predsjedavajući daje na glasovanje drugu točku dnevnog reda - Zaključak 

o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika Općine Kolan za razdoblje od 01.07.2022. – 

31.12.2022.:  

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

PROTIV: 2 vijećnika (Šime Šupraha, Josip Zubović) 

 

Druga točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 3. I. izmjene i dopune proračuna Općine Kolan za 2023. godinu,  

I. izmjene i dopune programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 

2023. godini,  

I. izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan 

u 2023. godini 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže što se točno 

promijenilo u proračunu za 2023. godinu. Navodi kako su se otvorili novi natječaji, neki natječaji su se 

zatvorili, novootvoreni stari sudski sporovi, prostorni planovi koji idu u izradu, uređenje cesta itd.  

Josip Zubović kazuje kako je jedna od spomenutih cesta - Put Mišnjaka od bitne važnosti za naselje 

Mandre, kako bi se rasteretilo zapadni dio Mandri, navodi kako je Ulica viteza Zvonka Zubovića 

preopterećena ulica, te bi se možda smanjila gužva u njoj kada bi se napravila ulica Put Mišnjaka. 

Također napominje stavku za javnu rasvjetu, na što dobiva odgovor od Marina Oštarića kako Općina 

ima velikih problema s HEP-om. Općina je zatražila stavljanje digitalnih brojila tj. brojila za 

samoočitavanje kako ne bi dobivali više račune s procjenama očitanja. Načelnik navodi računovodstvo 

muku muči s računima, jer dolaze računi u plusu pa storno tih računa i tako stalno, te da se teško 

uskladiti. Marin Oštarić navodi kako s obzirom na dizanje cijena električne energije pitanje je koliko će 

se ova stavka još povećati. 

Načelnik navodi za ulicu Put Mišnjaka kako nije postala važna za koridor te je stoga potrebnije urediti 

ulice kroz naselje u samom centru, od Poslovnog centra na žmorac.  

Josip Zubović postavlja pitanje u vezi reciklažnog dvorišta, zašto se stavka smanjila s obzirom na 

važnost toga, navodi kako se smeće pali na sve strane iznenada i navodi kako svi u mjestu znaju. 

Načelnik navodi kako za prijavu na natječaj treba imati prostorno-plansku dokumentaciju. Navodi kako 

će se kroz koju godinu riješiti taj problem.  

Josip Zubović primjećuje kako se neki iznosi ne podudaraju, te moli neka se ubuduće pripazi na iznose 

jer je proračun službeni dokument te kazuje kako se za ovakav primjerak proračuna ne može uopće 

glasovati. 

Mario Baričević kazuje kako želi da se dostavi stvarno financijsko stanje do 31.05.2023. godine svim 

vijećnicima. 

Načelnik nadalje navodi kako se osim izmjena proračuna mijenjaju i programi gradnje i održavanja. 

 

Kako nema daljnje rasprave, predsjedavajući daje na glasovanje I. izmjene i dopune proračuna Općine 

Kolan za 2023. godinu, I. izmjene i dopune programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Kolan u 2023. godini, I. izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Kolan u 2023. godini: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

PROTIV: 2 vijećnika (Šime Šupraha, Josip Zubović) 

 

Treća točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 4. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju ravnatelja  

Općinske knjižnice Općine Kolan Šime Šugar Ivanov 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja ukratko obrazlaže 

točku. 

 



Kako nema daljnje rasprave, predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izmjenama i dopunama 

Odluke o imenovanju ravnatelja Općinske knjižnice Općine Kolan Šime Šugar Ivanov: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 5. Zaključak o statusu ravnatelja/v.d. ravnatelja  

Općinske knjižnice Općine Kolan Šime Šugar Ivanov 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja ukratko obrazlaže točku. 

 

Kako nema daljnje rasprave, predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak o statusu ravnatelja/v.d. 

ravnatelja Općinske knjižnice Općine Kolan Šime Šugar Ivanov: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 6. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o parkiralištima na području Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji ukratko obrazlaže točku 

navodeći kako će se kroz zakup parkirnih mjesta dobiti više parkiranih mjesta, ČIOK kao koncesionar 

parkirališta na području Općine Kolan tehnički će odrađivati taj dio.  

Šime Šupraha navodi kako se kod crkve naplaćuje parking a kod Poslovnog centra ne, te da upravo iz 

tog razloga dolazi do začepljenja ulice jer se ne plaća parking, na što Načelnik navodi da bi taj parking 

trebao služiti samo za kratkotrajne odlaske u poslovni centar  u ljekarnu ili trgovinu a ne da se ljudi 

zadržavaju pola dana tamo. Šime Šupraha navodi kako bi komunalni redari trebali napraviti reda i tome 

stati na kraj, navodi kako ljudi ostave auto na tom parkingu te otiđu cijeli dan na more s brodom. 

Načelnik kazuje kako se zna za to te će se pokušati riješiti problem parkinga. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o parkiralištima na području 

Općine Kolan: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 7. Izvješće o radu KD Kolan za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda i daje riječ direktoru KD Kolan, Nenadu Peraniću 

koji usmeno daje izvještaj o radu društva. Navodi kako društvo djeluje samo dok ne dođe do spajanja s 

drugim vodovodnim društvom, jer nema druge aktivnosti. Društvo je uspjelo očistiti sa sebe djelatnosti 

koje je imalo zapisano u registru te prebaciti na tvrtku Čistoću i održavanje koja obavlja većinu 

djelatnosti na području Općine Kolan, a ono što se nije uspjelo je javna rasvjeta koja darovnicom mora 

biti prebačena na imovinu Općine Kolan. Cjevovod i pumpe ostaju pod imovinom KD Kolana. Za ostale 

financije objašnjava da društvo ima samo troškove knjigovodstva i otvorenog bankovnog računa. 

Načelnik se zahvaljuje direktoru te napominje da još malo dolazi do spajanja vodovodnih društva, 

spajanje u jedinstveni sustav Hrvatskih voda, gdje bi Općina Kolan trebala pripasti pod Južni ogranak 

Senj – regionalni odvojak, također trebala bi Općina imati vlasnički udio kao što ima i u KD Pag. 

 

 

 

 



Ad. 8. Izvješće o radu Knjižnice Šime Šugar Ivanov za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na osmu točku dnevnog reda i daje riječ ravnateljici Knjižnice Šime Šugar 

Ivanov, Ani Gligora koja ukratko izvještava o radu knjižnice za prošlu godinu. Kazuje broj članova te 

posjetitelja knjižnice, govori o programima i gostovanjima koje je organizirala knjižnica i odazivu na 

istim. Navodi kako problem predstavlja prostor u kojem se knjižnica nalazi, što veličina što uređenje, te 

kazuje kako bi dobro došlo malo osvježenja prostora. Jelena Škoda Baričević postavlja pitanje vezano 

za natječaj za prostor kako bi se knjižnica premjestila u veći i bolji prostor. Načelnik navodi kako nije 

bila pripremljena dokumentacija za prijavu na natječaj, nadalje pohvaljuje aktivnosti koje su se događale 

u knjižnici, bogatu knjižnu građu i rad s drugim ustanovama jedinice lokalne samouprave, zahvaljuje se 

na dolasku ravnateljici. 

 

 

Ad. 10. Izvješće o radu ČIOK-a za 2022. godinu 

 

Zbog intervencije JVP-a Pag na teren, zapovjednik JVP-a nije mogao stići na 9. točku te je zamolio ako 

može vijeće nastaviti dalje dok on ne dođe, stoga Predsjedavajući prelazi na desetu točku dnevnog reda 

i daje riječ direktoru ČIOK-a, Marinu Zuboviću, koji pozdravlja sve prisutne te ukratko prolazi kroz 

obavljene djelatnosti u 2022. godini. Navodi kako je društvo poslovalo s gubitkom, kako društvo ima i 

dvije nove djelatnosti od lani, dobivaju i novo sredstvo podjelom imovine KD Kolana, automobil. 

Predsjedavajući postavlja pitanje vezano za nekontrolirano odlaganje otpada na području Općine, 

zanima ga može li se dobiti uvid u popis plaćanja subjekata za odvoz smeća od 2018. do 2022. godine. 

Mario Baričević prolazeći kroz financijski izvještaj postavlja pitanje o kakvom je otpisu riječ od 102.000 

kuna, na što direktor kazuje kako se radi o nenaplaćenim potraživanjima od kupaca tj. ovrhama i 

otpisima. Mario Baričević navodi kako se na prošloj sjednici razgovaralo o cijenama varijabilnog i 

fiksnog dijela plaćanja odvoza otpada, kako bi bolje bilo da se poveća varijabilni dio a neka se fiksni 

smanji. Načelnik navodi kako bi se trebao povećati varijabilni dio i kako će se o tome još raspravljati. 

Marin Zubović navodi da je problem otpada na svim otocima jednak. Mario Baričević navodi kako je u 

Mandrama u portu nekontrolirano bacanje u podzemni spremnik, navodi da poslovni prostori nemaju 

svoje kante za otpad, na što Marin Zubović odgovara kako bi se taj spremnik trebao zatvoriti, a otoci za 

bacanje otpada su sukladno Zakonu postavljeni na određene lokacije. 

Jelena Škoda Baričević navodi kako su iz tvrtke ČIOK uz zadnje račune slali i obavijest o obvezi 

korištenja kanti za smeće. Direktor se zahvaljuje i napušta sjednicu. 

 

 

Ad. 11. Izvješće o radu TZ Kolan za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda i daje riječ direktorici Turističke zajednice 

Općine Kolan, Sabini Gligora Sabalić koja ukratko izvještava o radu turističkog centra za prošlu godinu. 

Navodi kako je lani zabilježen povećan broj dolazaka gostiju od godine prije, prolazi kroz događanja 

koja su se zbivala na području Općine. Načelnik se nadovezuje kako je od prijašnje direktorice zatražio 

financijski izvještaj o dužnicima za turističke pristojbe te u suradnji s inspektoratom većina je uspješno 

riješena. Direktorica se zahvaljuje i napušta sjednicu. 

 

 

Ad. 9. Izvješće o radu JVP Pag za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući se vraća na devetu točku dnevnog reda i daje riječ zapovjedniku, Karlu Bukša, koji se 

ispričao što je došao kasnije ali zbog intervencije je morao izaći na teren. Nadalje kazuje, otkada je on 

došao na mjesto zapovjednika uspio je posložiti i organizirati koliko je bio u financijskoj mogućnosti, 

vatrogasnu postrojbu i opremiti vatrogasce. Spominje inspekcijski nadzor iz 11. mjeseca 2022. godine 

u kojem je zatraženo između ostalog i nabava kombiniranog vatrogasnog vozila, za što trebaju 

financijska sredstva od osnivača Grada Paga, Općine Povljana i Općine Kolan. Navodi kako je ostalo 

još četiri mjeseca za ispoštovati rješenje o inspekcijskom nadzoru inače slijede kazne osnivačima, JVP-

i i zapovjednicima. Načelnik navodi kako treba zatražiti od Općinskog vijeća suglasnost za veću isplatu 

sredstava. Tvrdi da se radi o velikom izdatku za nabavu novog vozila. Postavlja pitanje ako bi se moglo 

za početak nabaviti bilo kakvo vozilo koje bi se moglo prilagoditi da bude koliko toliko u redu s 



traženim. Zapovjednik nadalje kazuje kako su opremili sve vatrogasce s opremom te da im na tome 

zavide i veće JVP-e. Kazuje kako radi aljkavog vođenja JVP-e prije, ima velikih problema sa servisima, 

u jednom slučaju su morali naći odvjetnike da ih zastupaju zbog velikih iznosa koje su naplatili a nisu 

pravilno servisirali traženo. Načelnik navodi kako je dobro da je zapovjednik došao na sjednicu kako bi 

mogao iznijeti aktualne probleme u JVP-i. Zapovjednik navodi kako se sada ide na smanjenje broja 

zaposlenih ljudi, a navodi kako ljudi uvijek treba i da ne razumije zašto se ide na smanjenje jer određene 

radnje jednostavno zahtijevaju veću snagu i količinu ljudi. Zapovjednik navodi i spominje problem 

opreme, da se kroz tri godine od osnivanja postrojbe ulagalo i kupovalo sada bi se samo radilo o 

održavanju kupljenog, međutim osnivači daju iz proračuna koliko je ugovorom propisano dok od države 

dobivaju samo 18.000 € mjesečno. Zapovjednik se zahvaljuje na slušanju i napušta sjednicu. 

 

 

Ad.12. Izvješće o radu KD Pag za 2022. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na dvanaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku s obzirom da se direktor 

KD-a Pag nije odazvao na poziv za sjednicu. Načelnik navodi kako je Općina dala izraditi analizu 

vodospreme u naselju Mandre te da u mjere jasne. Radi se velikoj količini izgubljene vode, 1,8 L po 

sekundi, također navodi i kako ovo ljeto ne bi trebalo biti problema u distribuciji vode jer vode u 

vodospremi ima, na što je uputio dopis Skupštini društva i samom društvu. Mario Baričević postavlja 

pitanje hoće li biti vode ovo ljeto, na što Načelnik opet ponavlja kako bi vode trebalo biti. Mario 

Baričević postavlja pitanje vezano može li Općina pokriti financiranje otklanjanja problema. Načelnik 

navodi kako se ovdje radi o 150 izgubljenih kubika vode. Nije gubitak samo Općini Kolan, već svima 

na otoku, te je primarni cilj smanjiti gubitke. Šime Šupraha postavlja pitanje je li direktor KD Pag dužan 

biti ovdje, na što dobiva odgovor od Načelnika kako s obzirom da vlasnički udjeli nisu riješeni nije 

pravo dužan. Jelena Škoda Baričević navodi kako je analiza obavljena a Općina Kolan i dalje čeka na 

izdavanje novih priključaka. Mario Baričević navodi kako KD Pag koči daljnji razvoj Općine Kolan i 

naselja Mandre. Sve rečeno dosada je argumentirano i analizom je pokazano što treba dalje, ukoliko 

sada na dopis dođe negativan odgovor što se tiče daljnjeg izdavanja novih priključaka, Općinsko vijeće 

će morati reagirati. 

 

 

Ad.13. Odluka o poništenju Javnog poziva za imenovanje članova Savjeta mladih Općine Kolan  

 

Predsjedavajući prelazi na trinaestu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja ukratko navodi kako 

se opet nitko nije javio na Javni poziv za imenovanje članova Savjeta mladih na području Općine te da 

se ovako može ići u nedogled. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o poništenju Javnog poziva za imenovanje članova Savjeta 

mladih Općine Kolan: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Trinaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad.14. Nerazvrstane ceste – izvještaj/donošenje Zaključka 

 

Predsjedavajući prelazi na četrnaestu točku dnevnog reda i daje riječ voditelju odsjeka Petru Šuprahi, 

koji ukratko navodi kako se radi o prioritetu za donošenje zaključka zbog UPU 3. Vidljivo je da nova 

izmjera što se konkretno u ovom slučaju radi nije dobro napravljena, iako su imovinsko pravni odnosi 

riješeni. Ljudi moraju prilikom ishodovanja građevinske dozvole dati dio zemlje za put/cestu, a  tuda 

ceste neće biti. Trebalo bi se pokušati bar riješiti izmjerom ceste, na što Načelnik navodi kako je za ovaj 

dio napravljen elaborat te ako je nešto dano u vlasništvo Općini to i ostaje u njenom vlasništvu. Jelena 

Škoda Baričević postavlja pitanje može li se netko u budućnosti pozvati na ovu odluku, na što dobiva 

odgovor da može. 

 

 



Predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak o nerazvrstanim cestama – Ulica Brune Bušića: 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, Josip Zubović) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Mario Baričević) 

 

Četrnaesta točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad.15. Odluka o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o pripremi, realizaciji i  

provedbi projekta „Razvoj sustava vodoopskrbe i odvodnje aglomeracije Mandre" 

 

Predsjedavajući prelazi na petnaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku, 

navodeći kako je od važnosti dobiti suglasnost vijeća za vodu, odvodnju i proširenje postojeće mreže. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o pripremi, 

realizaciji i provedbi projekta „Razvoj sustava vodoopskrbe i odvodnje aglomeracije Mandre": 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Petnaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad.16. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna  

Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na šesnaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku. 

Josip Zubović navodi kako se ovaj prostorni plan radi od 2018. godine i da se opet sada sve vraća na 

početak, na što Načelnik navodi kako je jednako razočaran jer između ostalog poteže i planove na 

ostalim razinama. Načelnik navodi ukoliko zanima ostale vijećnike da slobodno mogu doći u Općinu i 

pogledati sve dokumente vezane za prostorni plan. Jelena Škoda Baričević navodi kako se već potrošila 

hrpa novaca te da ne bi bilo pametno uzimati novog izrađivača plana već se nekako pokriti sa starim 

izrađivačem da odradi posao ispočetka do kraja. Načelnik navodi kako je najveći gubitak zapravo u 

vremenu.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna  

Prostornog plana uređenja Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 2 vijećnika (Šime Šupraha, Josip Zubović) 

 

Šesnaesta točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad.17. Zajednička Odluka o izradi Urbanističkog plana Proizvodno-poslovne zone Kolan (u 

daljnjem tekstu UPU 15), Urbanističkog plana Proizvodno-poslovne zone Križine (u daljnjem 

tekstu UPU 17) i s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na sedamnaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku. 

Josip Zubović postavlja pitanje postoje li druge odluke o prije za navedene UPU-a na što dobiva odgovor 

od Načelnika da postoje ali se donošenjem ove odluke stare stavljaju van snage.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Zajedničku Odluku o izradi Urbanističkog plana Proizvodno-

poslovne zone Kolan (u daljnjem tekstu UPU 15), Urbanističkog plana Proizvodno-poslovne zone 

Križine (u daljnjem tekstu UPU 17) i s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Kolan: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Sedamnaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 



Ad.18. Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u  

projekt „Proširenje i izgradnja groblja II faza“ 

 

Predsjedavajući prelazi na osamnaestu točku dnevnog reda i daje riječ voditelju odsjeka Marinu Oštariću 

koji obrazlaže točku. Jelena Škoda Baričević navodi kako treba razmišljati o izradi posebnih mjesta za 

postavljanje urni, na što Načelnik navodi kako se razmišlja o tome, spominje DPU groblja. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt 

„Proširenje i izgradnja groblja II faza“: 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha, 

Josip Zubović) 

 

Osamnaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad.19. Razno 

 

Kako je bilo rečeno na prošloj sjednici u vezi Parka za vježbanje, Marin Oštarić je dostavio izvješće u 

vezi spomenutog projekta, koji sadrži koliko je sredstava utrošeno, od Ministarstva turizma i sporta 

dobivenim na natječaju za izgradnju sportskih građevina u 2022. godini, te od sredstava iz proračuna 

Općine Kolan. Josip Zubović navodi kako je izrada glavnog projekta iznosila 21.000,00 kuna, na što 

Jelena Škoda Baričević navodi kako je u izvještaju izvršenja proračuna napisano da je projekt iznosio 

60.000,00 kuna, na što Načelnik navodi kako je moguće da je došlo do knjiženja dodatnog iznosa neke 

druge stavke. Mario Baričević navodi kako bi materijali trebali biti kompleti a ne da se dobivaju na dan 

sjednice stoga ne može dati konkretan odgovor na izvješće. Josip Zubović postavlja pitanje ako je plaćen 

nadzor za ovaj projekt, na što Marin Oštarić navodi kako je usluga nadzora plaćena te se nadzor vršio 

prilikom izgradnje i uređenja Parka za vježbanje. Josip Zubović navodi kako nije zadovoljan izvješćem, 

s obzirom da pojedine informacije nedostaju i navodi kako se već dio parka uništen, na što Načelnik 

navodi kako će se ići u nove iskope i novo betoniranje. 

 

 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 11:52 h. 

  

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                 Predsjednik Ante Zubović 


